
Årsberetning	2016,	Sandefjord	Kajakk	
	

• Årsmøte	februar	2016	
Årsmøte	ble	avholdt	17.	februar	2016	i	Storgata	27.	
Alle	de	oppmøtte	25	var	stemmeberettigede.	
	
• Styret	for	2016	har	bestått	av:	
Trond-Erik	Moe	 	 Leder		
Øyvind	Eggen	 	 Nestleder	
Astrid	Bodil	Hansen	 Kasserer	
Monica	Jonassen	 	 Sekretær	
Roar	Straume	 	 Materialforvalter	
Are	Austnes	 	 Styremedlem		
	
Thrine	Raastad	 	 Revisor	
Anita	Kirkeberg	Hansen	 Valgkomite	
Odd	Næss	Andersen	 Valgkomite	
	
Det	har	vært	avholdt	6	styremøter	i	2016	
	
• Medlemmer	
Klubben	har	også	i	2016	vokst	og	vi	er	ved	utgangen	av	året	120	medlemmer.	
	
• Aktiviteter	
Klubben	har	i	2016	hatt	ett	aktivt	år,	med	en	rekke	padlerelaterte	tilbud	gjennom	hele	
året.	
Klubben	har	for	første	gang	invitert	aktuelle	turledere	med	på	møte	hvor	terminliste	er	
blitt	fastlagt.	Alle	turledere	har	også	hatt	tilbud	om	og	være	med		en	kveld	på	vannet	i	
forkant	av	sesongen.	Denne	kvelden	ble	brukt	til	og	børste	støv	av	kunnskap	for	
turledelse.	
I	følge	terminliste	og	bassengtrening	har	vi	hatt	49	tilbud	til	medlemmene,	herav	6	
aktiviteter	med	overnatting.	
Grunnkurs	3	stk.	og	teknikkurs	kommer	i	tillegg.	
Vi	har	også	bidratt	med	flere	av	klubbens	medlemmer	til	røde	kors	hvor	vi	var	med	på	en	
større	øvelse	i	regi	av	røde	kors.	Samarbeidet	med	røde	kors	ble	fra	klubbens	side	
håndtert	av	Tom	og	Håkon.	
Kystkulturdagen	på	Framnes	var	vi	representert	med	Odd	Are	og	Terje	Vidar	som	ordnet	
med	stand	for	klubben.	
Årespikke	kurs	ble	arrangert	på	Vestfossen	16.	januar.	Anders	Thygesen	var	instruktør	og	
deltagerne	reiste	hjem	med	egen	produsert	treåre.	
Tjøme	radio	i	Horten	ble	besøkt	13.	april	hvor	vi	fikk	en	omvisning	og	demonstrasjon	av	
anlegget.	
	
	
	
	



• Aktiviteter.	
						

Dugnad.	
Sesongen	startet	opp	som	vanlig	med	dugnad	22.	april	med	bra	oppmøte.	Dagsorden	var	
rydding	ute	og	inne,	og	gjennomgang/rep	av	klubbens	utstyr.	
	
	
Onsdagspadling.	
Onsdagsturer	har	vi	hatt	20	stk.	av	hvor	vi	har	padlet	fra	Bogen	i	nord	til	Nevlunghavn	i	
sør.	
Naturlignok	noe	varierende	deltagelse	med	et	snitt	på	ca	15	padlere.	
	
Helgeturer:	
Klubben	har	arrangert	6	turer	med	overnatting	i	2016.		
Storesanden	10.	til	12.	juni,	hvor	Fredrikstad	Kajakklubb	holder	sitt	tradisjonsrike	treff	på	
Hvaler.	Sandefjord	Kajakk	var	bra	representert	hvor	vi	var	med	på	div	turer	ol.	på	treffet.	
Jubileumstur	24.	til	26.	juni	ble	arrangert	på	turistforeningens	hytte	i	Sildevika.	Bent	Erik	
ordnet	med	parkering	og	for	øvrig	sørget	deltagerne	for	mat	og	drikke	selv.	
Kosterfjorden	ble	krysset	19.	august	med	kurs	for	Brattholmen.	Dette	ble	en	fin	tur	med	
telting	og	bålkos,	samt	padling	i	område.	Kursen	ble	satt	mot	Strømstad	søndag	21.	
august	hvor	Color	line`s	ferge	ventet	på	slitene	padlere.	
Telemarkspadleren	var	også	i	år	med	på	terminlista	med	padleregatta	17.	september	og	
padling	i	slusene	på	telemarkskanalen	18.	september.	Sandefjord	Kajakk	var	
representert.	
Malmøya	ble	inntatt	av	ca.	50	padlere	30.	september	til	2.	oktober	hvor	Sandefjord	
Kajakk	arrangerte	padletreff	sammen	med	Havpadlerne	i	Tønsberg.	Her	var	det	fritt	frem	
om	men	ville	telte	eller	ligge	inne,	men	alle	var	samlet	til	felles	middag	lørdag	kveld.	
Det	ble	arrangert	en	rekke	ulike	turer	og	workshop	på	treffet.	
Astrid	og	Roar	var	klubbens	representanter	som	i	samarbeid	med	Tønsberg	arrangerte	
treffet.	
Bokhotellet	ved	Lyngør	ble	besøkt	av	klubben	7.	til	9.	oktober	hvor	deltagerne	tok	inn	på	
hytter	med	selvhushold.		
Tessa	og	Bent	Erik	sørget	for	at	turen	ble	gjennomført.	
	
	
Luciapadling	13.	desember	avsluttet	utesesongen	med	padling	fra	Granholmen	til	byen	
med	pyntede	kajakker	i	mørket.	Vi	padlet	rundt	indre	havn	hvor	vi	fikk	fin	fokus	på	
hyggelige	kajakkpadlere.	
	
Bassengtrening.	
Ranvik	ungdomsskoles	basseng	har	også	i	2016	vært	tilhold	vintertid,	hvor	vi	drikker	
kaffe,	spiser	kake,	prater	og	trener	div	padleteknikk.	
	
	
	
	
	



• Div.		aktiviteter.	
Surfski:	
Anders	Sæbø	har	gjennom	sesongen	jevnlig	padlet	surfski	fra	Granholmen.	Dette	er	ett	
tilbud	som	er	for	alle	og	være	med	på,	noe	som	vi	i	styret	ønsker	vil	bli	en	gruppe	som	
utvikler	seg	til	en	mosjon/treningsgruppe.	
For	øvrig	har	vi	i	2016	kjøpt	inn	en	dobbel	surfski	for	og	styrke	tilbudet	og	senke	
terskelen	for	og	prøve	surfski.	
Padling	i	komforsonen:	
Enkelte	av	onsdagsturene	på	klubbens	terminliste	var	i	2016	merket	med	K,	dette	er	
turer	vi	ønsket	og	sette	fokus	på	padlere	som	ønsker	padling	i	rolig	og		trygge	omgivelser.	
	
	
	

	
• Investering	
Vi	har	i	2016	investert	i	3	nye	plastkajakker	og	1	dobbel	surfski.	
For	øvrig	har	vi	satt	av	kr.	50	000.-	til	ny	brygge	på	Granholmen	
	
• Styret	
Klubbens	medlemmer	er	i	2016	meldt	inn	i	klubbadmin	som	er	Norges	idrettsforbunds	
medlemsregister,	dette	er	lovpålagt	fra	NIF.	Videre	er	det	opprettet	nye	kontonummer	i	
banken,	med	bruk	av	Sandefjord	Roklubb`s	organisasjonsnummer.	
For	2017	er	det	bestemt	og	videreføre	åpen	dag	som	i	2017	holdes	21.	mai.	Samarbeid	
med	roklubben	og	dykkerklubben	er	ønskelig	om	dette	er	mulig.	
Videre	er	det	bestemt	og	holde	intro,	grunnkurs	og	teknikkurs	også	i	2017.	
Økonomien	i	klubben	er	god,	men	avgående	styret	anbefaler	klubben	og	jobbe	for	og	øke	
egenkapitalen.	Dette	for	og	styrke	mulighetene	for	klubben	i	fremtiden	med	tanke	på	
nytt	klubbhus	som	roklubben	planlegger.	
Vi	som	sitter	i	styret	ønsker	og	takke	samtlige	medlemmer	som	gjør	att	vi	er	en	klubb	i	
vekst.	Spesielt	takker	vi	alle	som	kjører	henger	til	basseng,	bidro	på	åpen	dag,	tar	
turlederansvar	eller	på	annen	måte	bidrar	til	att	det	er	gøy	og	være	med	på	og	drifte	
Sandefjord	Kajakklubb.	
	
MED	VENNLIG	HILSEN	STYRET	I	SANDEFJORD	KAJAKKLUBB	2016.	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	


